
                          Zápisnica č. 6/2024 

zo 6. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 5.9.2024 

 

- Počet prítomných členov je: 13 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 2 

- Dobrovoľní členovia: Jakub Dolný Ki, Matej Sabo 4. A 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie 

                   2. Zmena v členstve  ŠP 

                   3. Plán práce na školský rok 2024-2025 

 4. Informácie o účasti na programe Erasmus+ 

 5.  Informácie  : požiadavka učiteľov,  žiakov -maturantov /nad 18 rokov/ 

  6. Diskusia, záver 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 6. zasadnutie ŠP, prvé zasadnutie v školskom roku 2024-2025. Zasadnutie ŠP bolo 

uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa ospravedlnili z osobných dôvodov.  Zasadnutie bolo 

vedené koordinátorkou. 

K bodu č.2: Zmena v členstve ŠP 

V tomto školskom roku došlo k zmene zloženia ŠP. Členkou prestala byť Alexandra Polanová 

/Ki/ z dôvodu prestupu na inú školu a Charlota Uhrinová /Sp/ z dôvodu štúdia v zahraničí. 

Počet členov na 15 bol doplnený členmi, ktorí zostali vo voľbách ako prví pod čiarou /viď štatút 

ŠP/ a to Ľudovít Zaťko /2. B/ a Dávid Sedlák /Ka/.  

K bodu č.3: Plán práce na školský rok 2024-2025 

Členovia ŠP prerokovali plán práce na školský rok/viď príloha/. Plán práce ŠP bude zverejnený aj 

na stránke školy.  

K bodu 4: Informácie o účasti na programe Erasmus+ 



Členka parlamentu K. Kolárová sa zúčastnila cez prázdniny programu Erasmus+: Youthracy 

v Belgicku. Bola to zaujímavá skúsenosť, kde mala možnosť  využiť svoje vedomosti v anglickom 

jazyku, získať nové skúsenosti a priateľstvá s mladými ľuďmi z Belgicka, Talianska, Rumunska. 

K bodu č. 5: Informácie  : požiadavka učiteľov,  žiakov   - maturantov /nad 18 rokov/ 

Tomáš Ragan predniesol požiadavku používania kanvice a mikrovlnky v kuchynke pre žiakov 

nad 18 rokov.  Bude to prerokované na stretnutí s pánom riaditeľom. Lukáš Szabados predniesol 

podnet k známkovaniu fyziky. Koordinátorka predniesla požiadavku učiteľov, aby členovia ŠP 

pomohli udržať poriadok v triedach. Diskutovalo sa o všetkých podnetoch.  

Vyjadrenie ŠP: Poriadok v triedach sa dá dosiahnuť len za pomoci učiteľov  a triednych učiteľov, 

spolu s týždenníkmi a všetkými žiakmi, vzájomnou spoluprácou. Je to spoločná úloha. Fyzika 

a ďalšie podnety sa budú riešiť s vedením školy.  

K bodu č. 6: Diskusia, záver 

Diskutovalo sa priebežne o jednotlivých bodoch. O zapojení sa nášho ŠP do súťaže Zlatý školský 

parlament ešte budeme diskutovať na základe zverejnenia nových kritérií od RCM. Členovia ŠP 

sa dohodli na pravidelných stretnutiach posledný utorok v mesiaci. Diskutovalo sa aj o vedení 

sociálnych sietí, volejbalovej lige /zodpovedný M. Sabo/.  

Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 4.9.2024 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Elena Kolárová   ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Petra Kukuruďová    ..................................................... 


